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Z  á  p  i  s  n  i  c  a 

z ustanovujúceho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ 

konaného dňa 25.11.2022 v Košiciach so začiatkom o 15:30 hod. 
 

 

SLÁVNOSTNÁ ČASŤ  

 

Do obradnej siene vstúpil starosta mestskej časti a zaujal miesto za predsedníckym stolom. 

Zaznela štátna hymna SR. Starosta mestskej časti otvoril ustanovujúce zasadnutie miestneho 

zastupiteľstva, privítal hostí, určil overovateľov zápisnice a uznesení a určil zapisovateľku. 

Podpredseda miestnej volebnej komisie prečítal výsledky volieb. Starosta mestskej časti zložil 

a podpísal zákonom predpísaný sľub. Prevzal insígnie od poslanca miestneho zastupiteľstva p. 

Jutku, ktorý najdlhšie vykonáva mandát. Podpredseda miestnej volebnej komisie odovzdal 

starostovi mestskej časti osvedčenie o zvolení. Pán poslanec Rovinský prečítal sľub poslanca 

miestneho zastupiteľstva. JUDr. Oravec vyzval poslancov, v abecednom poradí, k potvrdeniu 

sľubu a k jeho podpisu. Poslanci vyslovili „Sľubujem“ a podpísali sľub. Po podpise sľubu 

starosta mestskej časti podal poslancom ruku a podpredseda miestnej volebnej komisie im 

odovzdal osvedčenie o zvolení. Starosta mestskej časti predniesol príhovor, vyhlásil 

polhodinovú prestávku a pozval prítomných na slávnostný prípitok.  

 

PRACOVNÁ ČASŤ  

 

Bod 7. Voľba návrhovej komisie a mandátovej komisie 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Vážené poslankyne, vážení poslanci, podľa § 2 ods. 14 platného 

rokovacieho poriadku navrhujem za členov návrhovej komisie pána poslanca Jutku a pána 

poslanca Kohuta. Dávam hlasovať, kto je za takéto zloženie návrhovej komisie? 

Hlasovanie: Za: 13  Proti: 0 Zdržalo sa: 0.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že návrhová komisia bude pracovať vo schválenom 

zložení a prosím jej členov, aby zaujali vyhradené miesta. Na základe dohody s poslancami 

miestneho zastupiteľstva predkladám návrh na členov mandátovej komisie, ktorej úlohou 

bude overenie mandátov starostu mestskej časti a poslancov miestneho zastupiteľstva. Za 

členov mandátovej komisie navrhujem poslancov: pána Libu, pána Gaála a p. Matiaščika. Kto 

je za takéto zloženie mandátovej komisie? Prosím, hlasujte. 

Hlasovanie: Za: 12  Proti: 0 Zdržalo sa: 0.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že mandátová komisia bude pracovať vo 

schválenom zložení. 

 

 

Bod 8. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Návrh programu dnešného ustanovujúceho zasadnutia je uvedený 

v pozvánke, bol zverejnený na úradnej tabuli, na centrálnej úradnej elektronickej tabuli a na 

webovom sídle mestskej časti. Na schválenie programu je potrebná nadpolovičná väčšina 

prítomných poslancov. Prosím návrhovú komisiu, aby prečítala návrh uznesenia. 
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p. Kohut: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ podľa § 12 ods. 5 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov schvaľuje zverejnený 

program ustanovujúceho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne, prosím hlasujte. 

 

Hlasovanie: Za:13  Proti: 0 Zdržalo sa: 0.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie bolo schválené a teda navrhnutý a 

zverejnený program bol prijatý. Chce niekto z prítomných poslancov presunúť body 

v programe? Pán poslanec Kohut. Pardon, to bol omyl. Chce niekto z prítomných poslancov 

zmeniť program, tzn. vypustiť niektorý bod alebo doplniť nový bod do programu dnešného 

rokovania miestneho zastupiteľstva? Pani poslankyňa Zemková. Nech sa páči. 

 

p. Zemková: Ďakujem za slovo, pán starosta. Ja navrhujem vypustiť bod číslo 17, teda 

Dodatok číslo 2 rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ, 

miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva a tento svoj návrh dôvodím tým, že myslím 

si, že ako noví poslanci by sme sa v prvom rade mali dôsledne oboznámiť a tento rokovací 

poriadok si precízne naštudovať a prípadne navrhnúť aj ďalšie zmeny. Myslím, že vznikne 

legislatívno-právna komisia, ktorá by mohla upraviť aj možno nejaké iné časti, aby to bolo 

vhodné a konštruktívne rokovanie, čiže ja pre dnešok navrhujem, aby tento bod bol 

vypustený. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne pani poslankyňa, rokovací poriadok vám 

bol v dostatočnom predstihu zaslaný, včera k tomu bolo aj školenie, mali ste sa možnosť s 

ním oboznámiť. Ďakujem veľmi pekne, poprosím tento váš návrh dať písomne návrhovej 

komisii. Dobre. Pán poslanec Karaffa, nech sa páči.  

 

p. Karaffa: No aj táto situácia vlastne ukazuje, že či nie je dobré niektoré body, resp. niektoré 

ustanovenia rokovacieho poriadku zmeniť, lebo ide o procesnú záležitosť a napr. na rokovaní 

mestského zastupiteľstva sa takéto body nepredkladajú písomne, čiže trošku to aj komplikuje 

tu prácu. Čiže ja sa prikláňam k tomu, že pre túto chvíľu by sme nemuseli tie zmeny 

schvaľovať a možno keď zásadne komisia, viacej sa to doprecizuje a možno sa navrhnú aj 

nejaké nové úpravy, tak to bude možno lepšie. Môj názor. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Na schválenie doplnenia alebo vypustenia 

bodov z programu rokovania je v zmysle zákona o obecnom zriadení potrebná nadpolovičná 

väčšina všetkých poslancov, teda 7. Uzatváram rozpravu a prosím návrhovú komisiu, aby 

prečítala návrh uznesenia. 

p. Jutka: Takže návrh na uznesenie. Návrhová komisia obdržala jeden návrh na uznesenie, 

ktorý predložila pani poslankyňa Beáta Zemková, prečítam ho v znení, ako bol predložený 

návrhovej komisii. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ podľa príslušných 

právnych predpisov. Musím prečítať všetko? Dobre. Čiže: Miestne zastupiteľstvo mestskej 

časti Košice-Západ podľa § 12 ods. 5 a 7 zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v 

platnom znení schvaľuje vypustenie bodu č.17, dodatok č. 2 Rokovacieho poriadku miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a komisii miestneho zastupiteľstva 

zo zverejneného programu ustanovujúceho zasadnutia miestneho zastupiteľstva. Všetko. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Nech sa páči, hlasujte. 
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Hlasovanie: Za: 4  Proti: 0  Zdržalo sa: 9.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie nebolo schválené a teda navrhnutá 

zmena programu nebola prijatá. 

 

 

Bod 9. Správa mandátovej komisie o overení mandátov starostu mestskej časti 

a poslancov miestneho zastupiteľstva 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Prosím členov mandátovej komisie a pána Oravca, zapisovateľa 

miestnej volebnej komisie, aby sa odobrali do kancelárie na tomto poschodí a overili mandát 

starostu mestskej časti a poslancov miestneho zastupiteľstva nahliadnutím do volebnej 

dokumentácie. Počas práce mandátovej komisie vyhlasujem desaťminútovú prestávku. 

 

P R E S T Á V K A  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Tak, prosím, prezentujte sa. Konštatujem, že z celkového počtu 13 

poslancov je prítomných 13 poslancov a miestne zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a 

prijímať uznesenia. Prosím určeného člena mandátovej komisie, aby prečítal správu o overení 

mandátu starostu mestskej časti a poslancov miestneho zastupiteľstva, ktorá je podpísaná jej 

členmi, a odovzdal ju pani zapisovateľke. 

 

p. Liba: Správa mandátovej komisie o overení platnosti volieb do orgánov samosprávy 

mestskej časti: Mandátová komisia v zložení Peter Liba, Filip Gaál a  Richard Matiaščik sa 

oboznámila s predloženou volebnou dokumentáciou miestnej volebnej komisie, a to so 

zápisnicami miestnej volebnej komisie o výsledku volieb vo volebnom obvode č. 1 - 3 a 

zápisnicou miestnej volebnej komisie o výsledku volieb v mestskej časti a následne 

konštatuje: Celkové výsledky volieb do orgánov samosprávy mestskej časti Košice-Západ 

konaných dňa  29.10.2022 sú nasledovné: Počet volebných obvodov: 3. Počet volebných 

okrskov: 31. Počet voličov zapísaných v zoznamoch voličov: 32 219. Počet voličov  

zúčastnených na hlasovaní: 8 719. Počet platných hlasovacích lístkov pre voľby do miestneho 

zastupiteľstva: 7 950. Počet platných hlasovacích lístkov pre voľby starostu mestskej časti: 

8 046. Za starostu mestskej časti Košice-Západ bol opätovne zvolený Mgr. Marcel Vrchota, 

ktorý vo voľbách získal 3 750 platných hlasov. Za poslancov Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Západ boli podľa volebných obvodov a v ich rámci podľa počtu 

získaných platných hlasov  zvolení: Volebný obvod č. 1: 6 poslancov. Aj s titulmi budem 

čítať? Peter Huba - 955 platných hlasov, Tibor Bačinský - 822 platných hlasov, Ladislav 

Rovinský - 737 platných hlasov, Patrik Kohut - 720 platných hlasov, Patrik Nohavica - 673 

platných hlasov, Richard Matiaščik - 631 platných hlasov. Volebný obvod č. 2: 4 poslanci. 

Beáta Zemková - 1 129 platných hlasov, Filip Gaál - 1 063 platných hlasov, Patrícia 

Helfenová - 1 041 platných hlasov, Dominik Karaffa - 943 platných hlasov. Volebný obvod č. 

3: 3 poslanci. Andrej Sitkár - 846 platných hlasov, Igor Jutka - 645 platných hlasov, Peter 

Liba - 608 platných hlasov. Mandátová komisia: a) overuje na základe dokumentácie miestnej 

volebnej komisie výsledky voľby starostu mestskej časti Košice-Západ a výsledky volieb 

poslancov do Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ, ktoré sa konali dňa 

29.10.2022, b) konštatuje, že starosta mestskej časti a poslanci miestneho zastupiteľstva 

obdržali osvedčenia o zvolení vydané miestnou volebnou komisiou a zložili zákonom 

predpísaný sľub.  
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p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem členom mandátovej komisie za ich prácu a prosím 

návrhovú komisiu, aby predniesla návrh uznesenia k správe mandátovej komisie. 

 

p. Kohut: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ po a) berie na vedomie správu 

mandátovej komisie o overení mandátov starostu mestskej časti a poslancov miestneho 

zastupiteľstva, po b) konštatuje, že 1) zvolený starosta mestskej časti Mgr. Marcel Vrchota 

zložil zákonom predpísaný sľub starostu mestskej časti, 2) zvolení poslanci miestneho 

zastupiteľstva: poslanec Tibor Bačinský, poslanec Filip Gaál, poslankyňa Patrícia Helfenová, 

poslanec Peter Huba, poslanec Igor Jutka, poslanec Dominik Karaffa, poslanec Patrik Kohut, 

poslanec Peter Liba, poslanec Richard Matiaščik, poslanec Patrik Nohavica, poslanec 

Ladislav Rovinský, poslanec Andrej Sitkár, poslankyňa Beáta Zemková zložili zákonom 

predpísaný sľub poslanca miestneho zastupiteľstva. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne prosím hlasujte. 

 

Hlasovanie: Za: 13  Proti: 0 Zdržalo sa: 0.  

 

p. Vrchota, starosta MČ:  Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté  

 

 

Bod 10. Poverenie poslanca miestneho zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a 

viesť zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Pokračujeme bodom č. 10. Na základe dohody s poslancami 

miestneho zastupiteľstva navrhujem poveriť zvolávaním a vedením zasadnutí Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ v prípadoch podľa § 12 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov pána poslanca Filipa Gaála. Materiál je v 

písomnej podobe, preto otváram rozpravu k tomuto bodu. Ak sa nikto nehlási, uzatváram 

rozpravu a prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 

 

p. Jutka: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ poveruje poslanca Filipa Gaála 

zvolávaním a vedením zasadnutí Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ v 

prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, § 12 ods. 3 tretia veta, § 12 ods. 5 piata veta a § 12 

ods. 6 tretia veta zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Všetko.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie: Za: 11  Proti: 0  Zdržali sa: 2.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod 11. Zriadenie miestnej rady a voľba jej členov 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Vážené miestne zastupiteľstvo, v nadväznosti na § 2 ods. 16 

rokovacieho poriadku a na základe rokovaní s politickými stranami a nezávislými poslancami 

zastúpenými v miestnom zastupiteľstve vám predkladám návrh na zriadenie štvorčlennej 

miestnej rady a navrhujem za členov miestnej rady zvoliť týchto poslancov miestneho 
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zastupiteľstva: Peter Huba, Patrik Nohavica, Tibor Bačinský, Richard Matiaščik. Podľa § 3 

ods. 1 rokovacieho poriadku: Členovia miestnej rady, predsedovia a členovia komisií sa volia 

verejným hlasovaním, ak miestne zastupiteľstvo nerozhodne inak. Podľa § 3 ods. 3 

rokovacieho poriadku: Ak sa voľby členov miestnej rady, voľby predsedov a členov komisií 

konajú verejným hlasovaním, o jednotlivých kandidátoch sa hlasuje spravidla osobitne. 

Členmi miestnej rady, predsedom a členmi komisie sa stávajú kandidáti s nadpolovičnou 

väčšinou hlasov prítomných poslancov. Otváram rozpravu k tomuto bodu. Nech sa páči, pán 

poslanec Rovinský. A potom pán poslanec, pán zástupca Huba s procedurálnym návrhom. 

p. Rovinský: Predkladám návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Západ podľa § 7 ods. 2 a § 16 zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

predpisov zriaďuje miestnu radu so štyrmi členmi, po b) volí za členov miestnej rady, s 

účinnosťou od 1.12.2022 Dominika Karaffu. Predkladám návrhovej komisii. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. Predložte návrh písomne. Procedurálny návrh, 

pán zástupca. 

 

p. Huba: Ďakujem pekne. Vážené kolegyne, kolegovia, dovoľte mi predložiť procedurálny 

návrh, aby sa o všetkých starostom navrhnutých členoch miestnej rady hlasovalo jedným 

spoločným hlasovaním. Ďakujem.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči hlasujte o procedurálnom 

návrhu pána zástupcu. 

 

Hlasovanie: Za: 9  Proti: 3 Zdržal sa: 1.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že procedurálny návrh bol schválený. Hlási sa ešte 

niekto do rozpravy? Ak nie, uzatváram rozpravu a prosím návrhovú komisiu o návrh 

uznesenia. 

 

p. Jutka: Návrhová komisia obdržala jeden doplňujúci návrh na uznesenie od pána poslanca 

Rovinského. Prečítam ho v znení ako došiel: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Západ podľa § 7 ods. 2 a § 16 zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

predpisov po a) zriaďuje miestnu radu so štyrmi členmi, po b) volí za člena miestnej rady s 

účinnosťou od 1.12.2022 poslanca Dominika Karaffu. Všetko. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie: Za: 4  Proti: 0 Zdržalo sa: 9.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie nebolo prijaté. Poprosím pôvodný 

návrh uznesenia. 

 

p. Kohut: Pôvodný návrh uznesenia: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ 

podľa § 7 ods. 2 a § 16 zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov 

a) zriaďuje miestnu radu so štyrmi členmi, b) volí za členov miestnej rady s účinnosťou od 

1.12.2022: poslanca Petra Hubu, poslanca Patrika Nohavicu, poslanca Tibora Bačinského, 

poslanca Richarda Matiaščika.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. Nech sa páči, hlasujte. 
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Hlasovanie: Za: 10  Proti: 2 Zdržal sa: 1.  

 

p. Vrchota, starosta MČ:  Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté 

 

 

Bod 12. Zriadenie komisií a určenie obsahovej náplne ich práce 

p. Vrchota, starosta MČ: Vážené miestne zastupiteľstvo, navrhujem, aby ste v nadväznosti 

na ústavný zákon č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov v znení neskorších predpisov zriadili Komisiu na ochranu verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov, ktorá bude plniť povinností vyplývajúce z citovaného 

ústavného zákona, s 8 členmi komisie. V nadväznosti na § 2 ods. 17 rokovacieho poriadku a 

na základe rokovaní s politickými stranami a nezávislými poslancami zastúpenými v 

miestnom zastupiteľstve vám predkladám návrh na zriadenie ďalších komisií miestneho 

zastupiteľstva a to: Finančná komisia - počet členov 5; Komisia kultúry, sociálnych vecí a 

športu - počet členov 5; Komisia rozvoja a životného prostredia - počet členov 9 a Komisia 

legislatívno-právna a verejného poriadku - počet členov 5. Podľa § 7 ods. 2 zákona č. 

401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov miestne zastupiteľstvo určí náplň 

práce týchto komisií. Písomný materiál obsahuje návrh náplne práce jednotlivých komisií. 

Otváram rozpravu k tomuto bodu. Ak sa nikto nehlási do rozpravy, uzatváram rozpravu a 

prosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia. 

p. Kohut: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ podľa § 7 ods. 2 zákona č. 

401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov, podľa § 15 zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa čl. 7 ods. 5 písm. b) ústavného 

zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov v znení neskorších predpisov a) zriaďuje stále komisie miestneho zastupiteľstva 

podľa predloženého návrhu; b) určuje obsahovú náplň komisií miestneho zastupiteľstva podľa 

predloženého návrhu. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie: Za: 13  Proti: 0 Zdržalo sa: 0.  

 

p. Vrchota, starosta MČ:  Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Vážené miestne zastupiteľstvo, do vašej pozornosti dávam čl. 7 

ods. 1 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov, ktorý ustanovuje, že verejný 

funkcionár je povinný do tridsiatich dní odo dňa, keď sa ujal výkonu verejného funkcie, podať 

písomné oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov za predchádzajúci 

rok. K písomnému oznámeniu verejných funkcionár predloží kópiu podaného daňového 

priznania k dani z príjmov fyzických osôb za predchádzajúci kalendárny rok alebo iný doklad 

vydávaný na daňové účely obsahujúci sumu príjmov, ktoré verejný funkcionár získal za 

predchádzajúci kalendárny rok. Článok 7 ods. 3 citovaného zákona ustanovuje, ak je verejný 

funkcionár opätovne zvolený do tej istej verejnej funkcie a podal v kalendárnom roku 

oznámenie, nie je povinný ho podať opätovne. Tlačivo „Oznámenie“ je zverejnené na našej 

webovej stránke v sekcii Zastupiteľstvo - Platy a odmeny volených predstaviteľov mestskej 

časti Košice-Západ 2022-2026. Na stole máte pripravenú obálku na doručenie oznámenia 
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príloh. Môžete tak urobiť osobne do podateľne miestneho úradu alebo na sekretariát starostu 

alebo poštou na adresu uvedenú na obálke.  

 

Bod 13.  Voľba predsedov komisií miestneho zastupiteľstva a ich členov 

p. Vrchota, starosta MČ: Pokračujeme ďalej bodom číslo 13, ktorým je voľba predsedov 

komisií miestneho zastupiteľstva a ich členov. Rokovanie o tomto bode bude rozdelené na 

dve časti a budeme postupovať takto: najprv prerokujeme a zvolíme predsedov jednotlivých 

komisií miestneho zastupiteľstva. Následne vyhlásim desaťminútovú prestávku, počas ktorej 

zvolení predsedovia pripravia návrhy na jednotlivých členov komisií. Po skončení prestávky a 

otvorení rozpravy k druhej časti tohto bodu ich predložia na schválenie. Podľa § 15 zákona o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov komisie sú zložené z poslancov a ďalších 

osôb zvolených obecným zastupiteľstvom. Podľa § 2 ods. 17 rokovacieho poriadku starosta 

predloží miestnemu zastupiteľstvu návrh na predsedov komisií. Predsedom komisie je vždy 

poslanec. Na základe rokovaní s politickými stranami a nezávislými poslancami zastúpenými 

v miestnom zastupiteľstva predkladám tento návrh: Za predsedu komisie na ochranu 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov navrhujem pána poslanca 

Ladislava Rovinského. Za predsedu finančnej komisie navrhujem pána poslanca Patrika 

Kohuta. Za predsedu komisie kultúry, sociálnych vecí a športu pána poslanca Petra Libu. Za 

predsedníčku komisie rozvoja a životného prostredia pani poslankyňu Patríciu Helfenovú. Za 

predsedu komisie legislatívno-právnej a verejného poriadku pána poslanca Filipa Gaála. 

Otváram rozpravu k tomuto bodu. Nech sa páči, pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa: Je to jeden bod, čiže sa vyjadrím teraz. V podstate z toho, čo teda mi tu bolo 

zrejmé, alebo z toho, čo bolo povedané, tak tí ostatní, ktorí nie sú koaliční poslanci, nebudú 

mať možnosť ani predložiť vlastné návrhy na členov komisií z radov poslancov 

a neposlancov? Poviem popravde, že pred štyrmi rokmi sme to zastupiteľstvo mali viacej 

jednotnejšie. Až na pána kolegu Jutku vlastne to bola jedna koalícia a aj tam boli možnosti 

podávať vlastné návrhy a komunikovať. Však kolegu Jutku som sa aj pýtal, či chce byť člen 

komisie, mohli si vybrať poslanci, kde chcú pracovať, dokonca bolo možné podať aj návrhy 

na členov neposlancov. Rovnako takú skúsenosť mám aj z mestského zastupiteľstva a teraz 

vlastne mám taký dojem, že my sme o túto možnosť boli ako poslanci nie jednej koalície 

ukrátení. Tak, len sa chcem opýtať, že či to vnímam správne, alebo to vnímam nesprávne. 

Ďakujem. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Procedurálny návrh, pán zástupca. 

 

p. Huba: Ďakujem. Vážené kolegyne, kolegovia, dovoľte mi predložiť procedurálny návrh, 

aby sa o všetkých starostom navrhnutých predsedov komisií miestneho zastupiteľstva 

hlasovalo jedným spoločným hlasovaním. Ďakujem. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Nech sa páči, najprv hlasujte o 

procedurálnom návrhu. 

 

Hlasovanie: Za: 9  Proti: 3 Zdržal sa: 1.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že procedurálny návrh bol schválený. Odpoviem 

pánovi poslancovi Karaffovi. Máte, samozrejme, možnosť pri schválení, ak budú schválení a 
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zvolení predsedovia jednotlivých komisií, predkladať jednotlivé návrhy. Je tu zastúpená 

pomerne veľká časť poslaneckého spektra, vrátane pána poslanca Rovinského, Kohuta, Libu, 

pani Helfenovej a pána Gaála. Pán poslanec Karaffa, faktická. 

 

p. Karaffa: To je síce možno pravda, že teda kandidovali za iné politické strany, ale išli ste v 

jednej koalícii, tak sa teda netvárme, že ste úplne inej subjekty, hej? Aj to zloženie miestnej 

rady je vlastne jednofarebné a do istej miery nerešpektuje tie výsledky volieb, že tu sú aj 

zástupcovia iných politických strán, nie z tej jednej koalície. Ja to rešpektujem, ja len 

upozorňujem na to, že mi to tak trochu pripomína takú uzurpáciu moci. Tak, to je len môj 

názor. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne za váš názor. Hlási sa ešte niekto do 

rozpravy? Ak sa nikto nehlási, uzatváram rozpravu k tejto časti a prosím návrhovú komisiu o 

návrh uznesenia k voľbe predsedov komisií. 

 

p. Jutka: Takže, keďže sme schválili procedurálny návrh, predložím návrh na uznesenie tak, 

ako je pripravený s tým, že mená predsedov jednotlivých komisií už odzneli podľa 

predloženého návrhu. Takže čítam návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Západ podľa § 15 zákona 369 z roku 1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a podľa § 2 ods. 17 a § 3 ods. 1 rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva volí za 

predsedov komisií miestneho zastupiteľstva s účinnosťou od 1.12.2022 podľa predloženého 

návrhu. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie: Za: 10  Proti: 0 Zdržali sa: 3  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. Poprosím vás, svoj záujem 

hláste u predsedov komisií. Vyhlasujem 10-minútovú prestávku. Ďakujem pekne. 

 

P R E S T Á V K A  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Pokračujeme po prestávke, prosím, prezentujte sa. Konštatujem, že 

z celkového počtu 13 poslancov je prítomných 13 poslancov a miestne zastupiteľstvo je 

spôsobilé rokovať a prijímať uznesenia. Otváram rozpravu k druhej časti, ktorou je voľba 

členov komisií. Prosím zvolených predsedov komisií, aby predložili návrhy na členov za 

jednotlivé komisie. Nech sa páči, pani poslankyňa Helfenová. 

 

p. Helfenová: Pekný deň prajem. Pán starosta a kolegovia, kolegyňa, počas krátkej prestávky 

som ako predsedkyňa rozvoja, životného prostredia oslovila členov. Oslovila som pána 

Karaffu, ktorý mi nedal jasnú odpoveď, takže by som ho poprosila, či súhlasí byť členom tejto 

komisie. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne, s procedurálnym návrhom pán poslanec 

Kohut. Omyl. Nasleduje pán poslanec Gaál. 

 

p. Gaál: Dobrý deň. Ako zvolený predseda komisie legislatívno-právnej a verejného poriadku 

by som rád predniesol návrh na členov komisie. K bodu číslo 13, návrh na uznesenie 
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predkladá Dr. Filip Gaál. Návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Západ podľa § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a 

podľa § 2 ods. 17 a § 3 ods. 1 a ods. 2 rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva volí členov 

komisie legislatívno-právnej a verejného poriadku: pani poslankyňu Beátu Zemkovú s 

účinnosťou od 1.12.2022, pána poslanca Petra Hubu a z neposlancov pána Ing. Adriána 

Weiszera s účinnosťou od 5.12.2022.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne, nasleduje pán poslanec Liba. 

 

p. Liba: Ďakujem za slovo. Ako predseda komisie kultúry, sociálnych vecí a športu 

navrhujem za členov tejto komisie poslancov Ladislava Rovinského a Tibora Bačinského s 

účinnosťou od 1.12.2022 a neposlancov Jozefa Bojčíka a Milana Števkova s účinnosťou od 

5.12.2022.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Nasleduje pani poslankyňa Zemková. 

 

p. Zemková: Ďakujem pán starosta, ja podávam poslanecký návrh na uznesenie, a to: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ podľa § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 2 ods. 17 a § 3 ods. 1 a ods. 2 

rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a 

komisií miestneho zastupiteľstva volí členov komisie rozvoja a životného prostredia a) 

poslancov Dominik Karaffa, Beáta Zemková, Ladislav Rovinský, Andrej Sitkár s účinnosťou 

od 1.12.2022, b) neposlancov Peter Berinšter, Dušan Reľovský s účinnosťou od 5.12.2022. 

Ďakujem. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa: Ďakujem pekne za slovo. Ja len doplním vlastne tie návrhy. Všetci štyria sme 

pôsobili v minulosti v komisii rozvoja. Ide o skúsených kolegov, ja som bol dokonca aj 

predsedom komisie. Kolegovia, ktorých navrhujeme ako členov neposlancov, pán  exposlanec 

Berinšter pracoval ako zástupca starostu a pán Dušan Reľovský bol členom komisie aj v 

uplynulom období krátko. Myslím, že obaja patria medzi ľudí, ktorí vedia byť prínosom pre 

prácu komisie. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. Pán poslanec Kohut. 

 

p. Kohut: Ďakujem za slovo. Ako predseda finančnej komisie by som rád navrhol členov 

poslancov a neposlancov do finančnej komisie. Takže predkladám návrh v tomto znení: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ podľa § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 2 ods. 17 a § 3 ods. 1, ods. 2 

rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a 

komisií miestneho zastupiteľstva volí členov finančnej komisie a) poslancov Igor Jutka a 

Patrícia Helfenová s účinnosťou od 1.12.2022, b) neposlancov Ing. Ján Varga a Ing. Karol 

Vodička s účinnosťou od 5.12.2022.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem vám pekne. Nech sa páči, pán poslanec Rovinský. 
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p. Rovinský: Predkladám návrh uznesenia: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Západ podľa § 15 zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a podľa § 2 ods. 17 a § 3 ods. 1 a ods. 3 rokovacieho poriadku Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a  komisií miestneho zastupiteľstva 

volí za člena finančnej komisie poslanca Dominika Karaffu s účinnosťou od 1.12.2022. 

Predkladám návrhovej komisii. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. S procedurálnym návrhom pán zástupca. 

 

p. Huba: Ďakujem. Vážené kolegyne, kolegovia, dovoľte mi predložiť procedurálny návrh, 

aby sme nehlasovali o jednotlivých členoch komisií osobitne, ale spoločne za každú komisiu 

ako celok podľa predložených návrhov zvolenými predsedami komisií a návrhmi od pánov 

poslancov. Ďakujem pekne.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. Nech sa páči, hlasujte o tomto procedurálnom 

návrhu. 

 

Hlasovanie: Za: 9  Proti: 3 Zdržal sa: 1.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že procedurálny návrh bol schválený. Pokračujeme 

ďalej v rozprave. Pani poslankyňa Helfenová. 

 

p. Helfenová: K bodu číslo 13, návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Západ podľa § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a podľa § 2 ods. 17 a § 3 ods. 1 a ods. 2 rokovacieho poriadku Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva 

volí členov komisie rozvoja a životného prostredia a) poslancov Dominik Karaffa, Andrej 

Sitkár, Patrik Nohavica, Richard Matiaščik s účinnosťou od 1.12.2022, b) neposlancov 

Rastislav Keruľ, Beáta Kriššáková s účinnosťou od 5.12.2022.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Rovinský. 

 

p. Rovinský: Návrh na členov komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ podľa § 15 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 2 ods. 17 

a ods. 3 a § 3 ods. 1 a ods. 2 rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Západ, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva volí členov komisie na 

ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov s účinnosťou od 1.12. 

2022 takto: Dr. Filip Gaál, Dr. Patrik Kohut, Mgr. Peter Liba, Mgr. Patrícia Helfenová, Mgr. 

Dominik Karaffa, Dr. Igor Jutka a Ing. Andrej Sitkár. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Ak sa nikto nehlási do rozpravy, 

uzatváram rozpravu k tejto časti a prosím návrhovú komisiu o návrhy uznesení k voľbe 

členov komisií v poradí, v akom boli predložené. 

 

p. Jutka: Takže návrhová komisia obdržala 7 návrhov na uznesenie, budem ich čítať v tom 

poradí, ako došli. Prvý návrh je od pána poslanca Filipa Gaála. Čítam návrh na uznesenie: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ podľa § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o  

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 2 ods. 17 a § 3 ods. 1 a ods. 2 
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rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a 

komisií miestneho zastupiteľstva volí členov komisie legislatívno-právnej a verejného 

poriadku a) poslancov Petra Hubu, Beátu Zemkovú s účinnosťou od 1.12.2022, b) 

neposlancov Ing. Adrián Weiszer s účinnosťou od 5.12.2022.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie: Za: 12  Proti: 0 Zdržal sa: 1.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že návrh bol prijatý. Pokračujeme ďalším návrhom 

uznesenia.  

 

p. Jutka: Druhý návrh na uznesenie, ktorý predložil pán poslanec Peter Liba: Miestne 

zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ podľa § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 2 ods. 17 a § 3 ods. 1 a ods. 2 rokovacieho 

poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a komisií 

miestneho zastupiteľstva volí členov komisie kultúry, sociálnych vecí a športu a) poslancov 

Ladislav Rovinský, Tibor Bačinský s účinnosťou od 1.12.2022, b) neposlancov Jozef Bojčík, 

Milan Števkov s účinnosťou od 5.12.2022.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie: Za: 12  Proti: 0 Zdržal sa: 1.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. Poprosím ďalší návrh. 

 

p. Jutka: Tretí v poradí predložila pani poslankyňa Beáta Zemková. Čítam návrh na 

uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ podľa § 15 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 2 ods. 17 a § 3 

ods. 1 a ods. 2 rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ, 

miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva volí členov komisie rozvoja a životného 

prostredia a) poslancov Dominik Karaffa, Beáta Zemková, Ladislav Rovinský a Andrej Sitkár 

s účinnosťou od 1.12.2022, b) neposlancov Peter Berinšter a Dušan Reľovský s účinnosťou 

od 5.12.2022. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujte o návrhu pani poslankyne 

Zemkovej. 

 

Hlasovanie: Za: 4  Proti: 0 Zdržalo sa: 9.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie nebolo prijaté. Poprosím návrhovú 

komisiu o ďalší návrh. 

 

p. Jutka:  Ako štvrtý, ktorý predložil pán poslanec Patrik Kohut: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Západ podľa § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov a podľa § 2 ods. 17 a § 3 ods. 1 a ods. 2 rokovacieho poriadku 

Miestneho zastupiteľstva v mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a komisií miestneho 

zastupiteľstva volí členov finančnej komisie a) z radu poslancov: pán poslanec Igor Jutka, 
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pani poslankyňa Patrícia Helfenová s účinnosťou od 1.12.2022, b) z radu neposlancov: pán 

Ing. Ján Varga a pán Ing. Karol Vodička s účinnosťou od 5.12.2022.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči, hlasujte o tomto návrhu. 

 

Hlasovanie: Za: 9  Proti: 0 Zdržali sa: 4. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. Poprosím ďalší návrh. 

 

p. Jutka: Ďalší návrh, ktorý predložil pán poslanec Rovinský. Nekorešponduje s tým, čo bolo 

schválené, že máme hlasovať o členoch komisií a z radu predsedov komisií, ktorých navrhli, 

ale ja by som ako člen návrhovej komisii navrhol, aby sme dali o tomto.  

 

p. Vrchota, starosta MČ:  Je to to isté ako ten návrh finančnej komisie?  

 

p. Jutka: Áno.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: V súlade s § 13 rokovacieho poriadku ods. 5 druhá veta: Ak bol 

schválený návrh, ktorý vylučuje ostatné návrhy, o ostatných návrhoch sa už nehlasuje. Takže 

o tomto návrhu sa nebude hlasovať. Poprosím ďalší návrh. 

 

p. Jutka: Takže ako ďalší návrh sme obdržali návrh pani poslankyne Helfenovej. Čítam: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ podľa § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a § 2 ods. 17 a § 3 ods. 1 a ods. 2 rokovacieho 

poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a komisií 

miestneho zastupiteľstva volí  členov komisie rozvoja a životného prostredia a) z radu 

poslancov: pán poslanec Dominik Karaffa, pán poslanec Andrej Sitkár, pán poslanec Patrik 

Nohavica, pán poslanec Richard Matiaščik s účinnosťou od 1.12.2022, b) z radu neposlancov: 

Rastislav Keruľ a Ing. Beáta Krišáková s účinnosťou od 5.12.2022.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie: Za: 10  Proti:  0 Zdržali sa: 3.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. Poprosím ešte jeden návrh.  

 

p. Jutka: Áno, tento návrh predložil pán poslanec Ladislav Rovinský. Čítam: Miestne 

zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ podľa § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov a § 2 ods. 17 a § 3 ods. 1 a ods. 2 rokovacieho poriadku 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a komisií miestneho 

zastupiteľstva volí členov komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov s účinnosťou od 1. 12. 2022 pánov poslancov: Filipa Gaála, Patrika Kohuta, 

Petra Libu, Patríciu Helfenovú, Dominika Karaffu, Igora Jutku, Andreja Sitkára. Všetko. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči, hlasujte o návrhu pána 

poslanca Rovinského.  

 

Hlasovanie: Za: 13  Proti:  0 Zdržalo sa: 0. 
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p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. 

 

 

Bod 14. Voľba členov redakčnej rady občasníka Terasa 

p. Vrchota, starosta MČ: Pokračujeme ďalším bodom, ktorým je bod č. 14. Vzhľadom na 

to, že z aktuálnych členov redakčnej rady sa skončil mandát poslancom miestneho 

zastupiteľstva p. Hrubému a p. Pavelčákovi, čím im zaniklo členstvo v redakčnej rade je 

potrebné aktualizovať zloženie redakčnej rady. Podľa rokovacieho poriadku redakčnej rady 

občasníka Terasa sú členmi redakčnej rady aj 4 poslanci miestneho zastupiteľstva. Členov 

redakčnej rady z radov poslancov volí na návrh starostu miestne zastupiteľstvo. Za členov 

redakčnej rady navrhujem poslankyňu a poslancov: Patrícia Helfenová, Igor Jutka, Patrik 

Nohavica, Filip Gaál. Otváram rozpravu k tomuto bodu. Pán zástupca, nech sa páči. 

p. Huba: Ďakujem pekne pán starosta. Vážené kolegyne, kolegovia, vzhľadom na to, že v 

priebehu minulého volebného obdobia došlo k zmene členov redakčnej rady je potrebné 

zrušiť aj ďalšie súvisiace uznesenie miestneho zastupiteľstva a preto predkladám tento 

doplňujúci návrh. V písmene b) uznesenia sa do textu dopĺňa: uznesenie miestneho 

zastupiteľstva číslo 253-20/12-2021, takže návrh na doplňujúce uznesenie bude: Miestne 

zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ za b) ruší uznesenie MZ č. 253-20/12-2021. 

Ďakujem pekne.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. S faktickou pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa: Ďakujem pekne za slovo. Ospravedlňujem sa, ale nejak, len aby nám to bolo 

ozrejmené, že čo je obsahom toho schváleného uznesenia z roku 2021? Aby som vedel, za čo 

hlasujem. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Pán zástupca, nie je možné reagovať 

faktickou na faktickú. Nasleduje pán poslanec Rovinský. 

 

p. Rovinský: Ktoré bolo to uznesenie, ktoré bolo povedané pred chvíľou? By bolo dobré, 

keby sme vedeli, o čom treba hlasovať. To, čo navrhol pán zástupca Huba. Keby bol tak 

dobrý a vysvetlil to. A ináč sa mi páči ako fungujeme. Myslím, že to bude veľmi zaujímavé 

obdobie. Je taká skratka, že HZDDSAS. Takže, teraz mi to jedni poradili, tak neviem, či 

takým spôsobom, lebo používaš pán starosta, také floskuly, že bolo to prejednané. So mnou o 

redakčnej rade nikto nejednal. Hej? Nikto o tom nehovoril. To, že vy ste sa zošepkali dakde, 

to je vaša vec. Ale to malo byť predmetom takým, že sme mali o tom vedieť. Ďakujem. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. Bolo to predložené v materiáli 10 dní vopred. Pán 

poslanec Karaffa s faktickou. 

 

p. Karaffa: Doplním ťa, Laco, ja som stále úradujúcim členom redakčnej rady a v podstate to 

odôvodnenie bolo, že zanikol kolegom mandát, ale mne ten mandát nezanikol, hej, takže je to 

úsmevné, ale rešpektujem väčšinu, takže. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. Pani poslankyňa Zemková. 

 

p. Zemková: Ďakujem za slovo, pán starosta. V zásade, ako myslím, že nemá vplyv ani, kto 

je členom redakčnej rady, lebo v závere sa to asi aj tak urobí rozhodnutím vedenia, ako to má 
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vyzerať a poprosím, aby ste popracovali na transparentnosti týchto novín, lebo nemalo to 

dobre umiestnenie. Takže si pozrite výsledky. Môžem sa pochváliť, že som predsedníčkou 

redakčnej rady na sídlisku Ťahanovce, kde sme na najlepšom mieste v Košiciach, po 

Košiciach. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. Áno, ja som si to hodnotenie všimol. Bohužiaľ, 

neuviedli sme tam redaktora pri niektorých článkoch a ešte zopár drobností tam znížilo to 

skóre. Taký zásadný rozdiel, tam rozdiely boli medzi jednotlivými umiestneniami novín 

minimálne. Keď sa už chválime, tak ja som členom redakčnej rady mestských novín, ktoré sa 

umiestnili ako úplne prvé. Takže určite na tomto popracujeme. S faktickou pán poslanec 

Karaffa. 

 

p. Karaffa: Tá faktická ešte smerovala teda k tomu, čo hovorila kolegyňa Zemková, ale týka 

sa to aj toho, čo ste hovorili Vy, pán starosta. Ja som doposiaľ bol predsedom redakčnej rady, 

ale to, čo som povedal a to, čo som navrhoval nemalo ani vplyv na obsah novín. Posledné dve 

vydania vlastne ani neschvaľovala redakčná rada, ale boli priamo vytlačené a ja som sa s 

obsahom oboznámil až na sekretariáte starostu. Čiže, je pravda, že tá redakčná rada, resp. 

nefungovalo to tak, ako by to fungovať malo. Dokonca v samotnej Mestskej časti Staré Mesto 

majú v rámci komisie, rozoberajú obsah novín, takže funguje to inak. Môže to fungovať aj 

lepšie. Snáď budú mať novozvolení členovia redakčnej rady väčšie slovo. Alebo aj nie. 

Neviem. Uvidíme. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Len pripomeniem, že niektoré veci a 

niektoré články ste si pán poslanec presadili aj možno z titulu predsedu redakčnej rady v 

ostatných vydaniach občasníka. Pán zástupca Huba. 

 

p. Huba: Ďakujem. Ja iba pre vysvetlenie čoho sa vlastne týkalo predkladané uznesenie. Bolo 

to uznesenie, kde zastupiteľstvo v roku 2021 na svojom zasadnutí reagovalo na vzdanie sa 

členstva v redakčnej rade pána poslanca Libu a pána Liptáka. Namiesto nich sme vtedy zvolili 

pánov poslancov Hrubého a pána poslanca Kohuta.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. S procedurálnym návrhom pán zástupca. 

Nech sa páči. 

 

p. Huba: Ďakujem pekne. Ja by som ešte chcel predložiť procedurálny návrh, aby sa o 

všetkých starostom navrhnutých členov redakčnej rady občasníka Terasa hlasovalo jedným 

spoločným hlasovaním. Ďakujem pekne. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. Nech sa páči, hlasujeme o procedurálnom návrhu 

pána zástupcu. 

 

Hlasovanie: Za:10  Proti: 0 Zdržali sa: 3.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že procedurálny návrh bol prijatý. Poprosím, ak sa 

nikto už nehlasí do rozpravy uzatváram rozpravu a prosím návrhovú komisiu. 

 

p. Kohut: Návrh na uznesenie, ktoré predkladá pán zástupca Peter Huba: Miestne 

zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ po b) ruší uznesenie MZ č. 253-20/12-2021. 
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p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. Nech sa páči pani, poslanci pani poslankyne, 

hlasujte. 

 

Hlasovanie: Za: 11  Proti: 0 Zdržali sa: 2.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. Poprosím predniesť 

pôvodný návrh. 

 

P. Kohut: Návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ podľa čl. 

2 ods. 7 Rokovacieho poriadku redakčnej rady občasníka Terasa a) volí za členov redakčnej 

rady občasníka Terasa podľa predloženého návrhu, b) ruší uznesenie MZ č. 31-26/02-2019 

v znení schváleného doplňujúceho návrhu. 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. Nech sa páči, hlasujte o tomto návrhu. 

 

Hlasovanie: Za:10  Proti: 0 Zdržali sa: 3.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté  

 

 

Bod 15. Poverenie výkonom funkcie sobášiaceho poslanca 

p. Vrchota, starosta MČ: Pokračujeme bodom č. 16 Určenie platu starostu mestskej časti, 

pardon 15. Predbehol som. Na základe rokovaní s poslancami miestneho zastupiteľstva 

predkladám návrh, aby ste výkonom funkcie sobášiaceho poslanca poverili týchto poslancov: 

Peter Huba, Patrik Nohavica, Peter Liba, Filip Gaál, Richard Matiaščik, Patrik Kohut, Patrícia 

Helfenová, Igor Jutka a Beáta Zemková. Otváram rozpravu k tomuto bodu. Nech sa páči. 

Pánovi zástupcovi nefunguje. Áno, nech sa páči, pán zástupca.  

 

p. Huba: Ďakujem pekne. Vážené kolegyne, kolegovia pred zasadnutím miestneho 

zastupiteľstva som sa rozprával s pánom poslancom Rovinským, ktorý prejavil záujem 

pôsobiť ako sobášiaci poslanec, tak ako tomu bolo v minulom volebnom období, takže mi 

dovoľte predložiť doplňujúci návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti 

Košice-Západ v zmysle § 4 ods. 1 zákona č. 36/2005 Z.z. o rodine a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov poveruje výkonom funkcie sobášiaceho 

poslanca vo volebnom období 2022–2026 Ladislava Rovinského. Ďakujem pekne. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne, poprosím predložiť písomný návrh návrhovej 

komisii. A pán zástupca aj procedurálny návrh, nech sa páči. 

 

p. Huba: Ďakujem pekne. Dovoľte mi ešte predložiť procedurálny návrh, aby sa o všetkých 

starostom navrhnutých sobášiacich poslancov a mojom návrhu na doplnenie pána poslanca 

Ladislava Rovinského ako sobášiaceho hlasovalo jedným spoločným hlasovaním. Ďakujem 

pekne. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujte o procedurálnom návrhu. 

 

Hlasovanie: Za:11  Proti: 1  Zdržal sa: 1.  
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p. Vrchota, starosta MČ: Procedurálny návrh bol prijatý. Hlási sa niekto ešte do rozpravy, 

ak sa nikto nehlási, uzatváram rozpravu a prosím návrhovú komisiu. Pardon, pán poslanec 

Rovinský, som si nevšimol. 

 

p. Rovinský: Rád by som upozornil na jednu vec. Teraz, keď pán poslanec zástupca Huba dal 

doplňujúci návrh ku skupine sobášiacich poslancov, tak to prešlo. Keď som ja dával 

doplňujúci návrh ku finančnej komisii, tak bolo rozhodnuté, že nie. Takže bol by som rád, 

keby v podobných prípadoch sa rozhodovalo aspoň podobne, keď už nie rovnako. V opačnom 

prípade dávam taký návrh, aby sme kvôli urýchleniu rokovania tohoto zastupiteľstva hlasovali 

o všetkých návrhoch spoločné ihneď na začiatku, lebo nebude žiaden problém.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem.  

 

p. Rovinský: V podstate všetko, čo ste navrhli, všetko prešlo. Ste spokojní. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Nech sa páči, písomne predložte tento svoj 

návrh, pán poslanec. Čiže nepredkladáte, dobre. Uzatváram rozpravu a prosím návrhovú 

komisiu. 

 

p. Kohut: Doplňujúci návrh na uznesenie, ktoré predkladá zástupca Peter Huba: Miestne 

zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ v zmysle § 4 ods. 1 zákona č. 36/2005 Z.z. 

o rodine a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov poveruje 

výkonom funkcie sobášiaceho poslanca vo volebnom období 2022–2026 Ladislava 

Rovinského. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. Nech sa páči, hlasujte o tomto návrhu. 

 

Hlasovanie: Za:11  Proti: 0  Zdržali sa: 2.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. Poprosím návrhovú 

komisiu.  

 

p. Kohut: Pôvodné uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ v zmysle 

§ 4 ods. 1 zákona č. 36/2005 Z.z. o rodine a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov poveruje výkonom funkcie sobášiaceho poslanca vo volebnom období 

2022–2026 týchto poslancov miestneho zastupiteľstva v zmysle predloženého návrhu. Ďalej v 

zmysle schváleného doplňujúceho návrhu. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie: Za: 12  Proti: 0  Zdržal sa: 1.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté  

 

 

Bod 16. Určenie platu starostu mestskej časti 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Pokračujeme ďalším bodom, ktorým je určenie platu starostu 

mestskej časti. Materiál je spracovaný v písomnej podobe. Otváram rozpravu k tomuto bodu.  
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Nech sa páči, pani poslankyňa Zemková. 

 

p. Zemková: Ďakujem pán starosta za slovo. Najskôr prečítam svoj poslanecký pozmeňujúci 

návrh a potom aj to odôvodnenie, že prečo. Takže návrh na uznesenie bude znieť: Miestne 

zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ podľa § 14 ods. 3 písm. j) zákona č. 401/1990 Zb. 

o meste Košice v znení neskorších predpisov, podľa § 3 a § 4 ods. 1 a ods. 2 zákona č. 

253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest 

v znení neskorších predpisov určuje mesačný plat starostovi Mestskej časti Košice-Západ 

Mgr. Marcelovi Vrchotovi vo výške, ktorá je súčinom priemernej mesačnej mzdy 

zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu 

Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4 ods. 1 zákona č. 

253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest 

v znení neskorších predpisov a v rozsahu určenom uznesením miestneho zastupiteľstva č. 

310-21/06-2022 vo výške 3 887,50 €. A teraz odôvodnenie. Vážený pán starosta, vážení, 

kolegovia poslanci, v nadchádzajúcom období očakávame zdražovanie a samosprávy musia 

byť pripravené prijať opatrenia smerujúce k úsporám. Plat starostu sa mimochodom ešte 

okrem toho každý rok o nemalú čiastku valorizuje. Kým plat starostu v roku 2021 bol 3 637 €, 

v roku 2022 to už bolo o 9,3 percentá viac, čiže tohtoročný plat starostu je 3 887,50 € . 

Zároveň je v prípade mestskej časti Košice-Západ starosta aj mestským a krajským 

poslancom, kde mu je uhrádzaná mesačná odmena. Okrem toho mestská časť má zástupcu 

starostu, prednostu, teda časť kompetencií vykonávajú tieto osoby za plat, a preto najmä v 

náročnom období považujem za nehospodárne nakladanie s financiami mestskej časti 

zvyšovať plat starostu, s čím by boli zvýšené aj náklady pre poslancov. Odmena v tomto 

prípade má byť vždy odvodená od výsledkov a zvýšenie platu starostu oproti zákonnému 

platu je určitou formou odmeny za výsledky, ktoré pre mestskú časť prinesie a zároveň by 

mala byť priaznivá finančná situácia v samospráve a v štáte. Mestská časť aktuálne ani nemá 

dostatok kompetencií, ktoré by dôvodili zvýšenú mieru nárokov na činnosť starostu a teda 

aktuálne vzhľadom na očakávané zákonné zvýšenie platu starostu v roku 2023, ktoré bude 

v marci, odmeny, ktoré ako krajský mestský poslanec poberá považujem mesačné navýšenie 

o 300. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem, pani poslankyňa dokončíte vetu. 

 

p. Zemková: Dobre, prihlásim sa opäť.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Nech sa páči, pán poslanec. (Diskusia mimo záznam) 

 

p. Zemková: To je odôvodnenie toho návrhu.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Prihláste sa znova, pani poslankyňa. Máte ešte priestor. Pán 

poslanec Sitkar. 

 

p. Sitkár: Vážené dámy, vážení páni ospravedlňujem sa, že budem zdržiavať, ale mne chýba 

v materiáli dopad na rozpočet za rok. Podľa mojich malých skúseností 10 % by mohlo byť 

okolo 389 € a od 1. 1. bude valorizácia zákonom navýšená možno okolo 250 - 300 €. Ak 

vezmem aj túto valorizáciu - 300 € + navýšenie 389 € je spolu 689 × 12. Ročný dopad na 

rozpočet je 8268 €. Približne. Čo už si myslím, že je dosť vysoká suma aj v rozpočte. 

Ďakujem pekne. 
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p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Nech sa páči, pani poslankyňa Zemková. 

 

p. Zemková: Aby som dokončila ten svoj príspevok. Teda, aktuálne vzhľadom na očakávané 

zákonné zvýšenie platu starostu v roku 2023 teda, ako som konštatovala už, odmeny zároveň, 

ktoré poberá pán starosta ako krajský a mestský poslanec a to navýšenie, ako už spomínal pán 

kolega Sitkár, 389,50 a v budúcom roku pôjde o ešte vyššiu sumu, je v súčasnosti naozaj 

neprimerané. Ako vieme, ani mesto nevie zostaviť rozpočet. Vôbec nevieme, čo nás čaká. 

Čaká nás naozaj veľmi ťažké obdobie. Viem to konštatovať ako prednostka miestneho úradu. 

Myslím si, že žiaden zo starostov, včera mali zastupiteľstvo na KVP, mali zastupiteľstvo 

mestskej časti sídlisko Ťahanovce, naozaj si to nikde nedovolili a už vôbec nie na začiatku 

volebného obdobia. Takže preto predkladám tento návrh. Zamyslite sa páni kolegovia a 

kolegyňa, že či naozaj je nevyhnutné hneď na začiatku volebného obdobia navyšovať o 10 %, 

čo je dosť vysoká suma za celý rok. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa: Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja sa chcem pripojiť k tomu, čo predložila pani 

kolegyňa, pani poslankyňa Zemková. Aj k tomu, čo vlastne hovorila a spolu aj s pánom 

poslancom Sitkárom. Ja by som sa chcel opýtať, lebo my sme v minulosti mali tu jeden návrh, 

ktorý som predkladal opakovane. Týkal sa nájmu na Pražskej ulici a tam mi bolo vyčítané, že 

materiál neprešiel komisiami a že bude mať negatívny dopad na rozpočet. Tak, keby som sa 

chcel opýtať, či tento materiál prešiel komisiami. Aký bude mať dopad na rozpočet, to už 

vlastne sa pýtal aj pán poslanec Sitkár predo mnou. A považujem to tak trochu za úsmevné, 

keď ste vtedy vyčítali, že 3 600 € ročne ako ročný nájom a jeho strata v prípade zrušenia 

nájmu, že teda zasiahne rozpočet mestskej časti a tu vám táto suma vôbec neprekáža, pán 

zástupca. To je pre mňa úsmevné. A chcem sa opýtať, či potom môžeme očakávať to, že vám 

bude možno navýšená odmena za výkon činnosti zástupcu, keďže je všeobecne známe, že 

zástupca mestskej časti Košice-Západ poberá najvyššiu odmenu zo všetkých zástupcov 

v Košiciach. A tak, ako už bolo povedané, ja momentálne som aj súčasťou takých užších 

rokovaní na meste. Čaká nás veľmi zlá situácia, dokonca sa skloňuje aj možnosť, že budeme 

musieť obmedzovať spoje mestskej hromadnej dopravy a možno príde na rad aj otázka 

znižovania odmien poslancov. A nielen mestského zastupiteľstva, ale možno aj miestnych 

zastupiteľstiev. Sedí tuná aj pán poslanec Ihnát, pán starosta Ihnát, ktorý je zároveň mestským 

aj krajským poslancom a ja mám takú informáciu, že pán starosta navýšený plat nemá. Tak 

isto ako Vy, pán starosta Vrchota, aj Vy ste krajským poslancom, čiže aj za túto funkciu 

budete poberať odmenu. Ja na základe aj uvedeného skutočne nemôžem za tento návrh 

hlasovať, pretože nepovažujem za hospodárny. Ďakujem.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Nehovorím, že toto je, a to určite viete aj 

Vy, pán poslanec, tento návrh, a to schválenie zvýšenia je dovtedy, kým ho miestne 

zastupiteľstvo nezruší. Ak sa ukáže tá situácia, že budeme mať problém zostaviť rozpočet 

alebo nás prekvapia iné nečakané finančné komplikácie, je možnosť to kedykoľvek zmeniť. 

Ďakujem veľmi pekne. Uzatváram rozpravu a prosím návrhovú komisiu. 

 

p. Jutka: Takže návrhová komisia obdŕžala jedn pozmeňujúci návrh na uznesenie od pani 

poslankyne Beáty Zemkovej. Prečítam: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ 

podľa § 14 ods. 3 písm. j) zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

predpisov, podľa § 3 a § 4 ods. 1 a ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a 

platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov určuje 
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mesačný plat starostovi Mestskej časti Košice-Západ Marcelovi Vrchotovi vo výške, ktorá je 

súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej 

na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok 

a násobku podľa § 4 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových 

pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov a v rozsahu 

určenom uznesením miestneho zastupiteľstva č. 310-21/06-2022 vo výške 3 887,50 €. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči hlasujte o tomto návrhu. 

 

Hlasovanie: Za: 6  Proti: 0  Zdržali sa: 7.  

 

p. Vrchota, starosta MČ:  Konštatujem, že uznesenie nebolo prijaté. Pokračujeme ďalším 

návrhom. 

 

p. Jutka:  Pôvodný návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ 

podľa § 14 ods. 3 písm. j) zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

predpisov, podľa § 3 a § 4 ods. 1 a ods. 2 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a 

platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov, s 

účinnosťou od 1.12.2022 určuje mesačný plat starostovi Mestskej časti Košice-Západ Mgr. 

Marcelovi Vrchotovi vo výške, ktorá je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v 

národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej 

republiky za predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z. 

z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov, zvýšený o 10 %, t.j. vo výške  4 277 €. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne. Nech sa páči, hlasujte o tohto návrhu. 

 

Hlasovanie: Za: 8  Proti: 4  Zdržal sa: 1.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté  

 

 

Bod 17. Dodatok č. 2 rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Západ, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva 

p. Vrchota, starosta MČ: Pokračujeme ďalej bodom č. 17, ktorým je Dodatok č. 2 

rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a 

komisií miestneho zastupiteľstva. Materiál je spracovaný v písomnej podobe, otváram 

rozpravu k tomuto bodu. Nech sa páči, pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa: Ďakujem pekne za slovo. Skôr než prejdem k tomuto samotnému návrhu, ktorý 

sme navrhovali vypustiť, chcel by som len vlastne reagovať na to, čo mi kolega Jutka hovoril, 

že aj pred štyrmi rokmi sme takto išli spoločne ako valec. Ja pozerám, pred sebou mám 

zápisnicu, kde práve na tom ustanovujúcom zastupiteľstve ste povedali a môžem Vás 

zacitovať, čiže ja do najbližšieho riadneho zasadnutia zastupiteľstva, alebo uvidíme, že do 

akého zasadnutia, si to nechám prejsť všetko hlavou. V každom prípade potom uvidíme, či sa 

schválení predsedovia stotožnia v komisii, ktorej chcem pracovať. V každom prípade 

ďakujem, pán predseda komisie, to bola reakcia na mňa, že ste ma chceli navrhnúť. Vážim si 

to, ďakujem pekne, čiže tam vám nebolo bránené vtedy, aby ste v nejakej komisii pôsobili a 

čítam to zo zápisnice. A teraz k samotnému rokovaciemu poriadku. Skutočne som toho 
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názoru, že by sme mali v tejto chvíli a v podstate nemali by sme tú zmenu schvaľovať, 

pretože prídu materiály, kde možno bude potreba širšej diskusie na zastupiteľstve aj z toho 

titulu, že nepôsobíme vo viacerých komisiách, niektorí, a obmedzovať to tými dvomi 

výstupmi si nemyslím, že je celkom správne. Obdobne to síce funguje aj na mestskom 

zastupiteľstve, avšak tam je 41 poslancov a tuná sme len 13. Vzhľadom aj na to, že aj dnes tu 

boli nejaké problémy pri určitých návrhoch, ktoré možno je zbytočné predkladať písomne a 

možno by sme si to vedeli zjednodušiť, aby v podstate boli prednesené len ústne. Ja sa 

stotožňujem s tým názorom, aby sme o tomto návrhu dnes nerokovali. Myslím si, že nejaká 

väčšina alebo polovica sú noví poslanci, ktorí ešte nepracovali v poslaneckom zbore. Čiže 

zase s niektorými vecami si myslím, že nie je potrebné sa nejakým spôsobom urýchliť 

a uponáhľať. Takže môj návrh je taký, aby sme túto zmenu vlastne neschválili, resp. prerušili 

rokovanie a následne, to je procedurálny návrh, a následne, keď to prejde komisiami, lebo ani 

tento materiál nebol prerokovaný v komisiách, tak následne potom s nejakými doplňujúcimi 

návrhmi alebo možno aj bez nich to schválili alebo možno vôbec neschválili. Čiže na konci 

tohto svojho výstupu, ak môžem teda, tak by som si dovolil predniesť procedurálny návrh 

prerušiť rokovanie o tomto bode. Môžem tak, alebo sa mám prihlásiť ešte samostatne?  

 

p. Vrchota, starosta MČ: V súlade s rokovacím poriadkom. Dobre. Pán poslanec Rovinský. 

 

p. Rovinský: Keď sledujeme priebeh dnešného zastupiteľstva, tak v podstate všetko prešlo, 

čo ste chceli, aby prešlo. Vy ste sa niekde stretli, dohodli ste sa na tom, čo má prejsť a 

odhlasovali ste to. Nie je to dobrá vizitka. Skúste si spomenúť, napríklad ja som čítal sľub 

poslancov, poslanecký sľub.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Pán poslanec, odkláňate sa od prerokovaného bodu. Prosím, vráťte 

sa naspäť k prerokovanému bodu. 

 

p. Rovinský: Neodkláňam sa. Tento bod je presne o tom, že nakoľko vieme zachovať nejakú 

názorovú pluralitu a nejakú debatu o tom. Lebo pokiaľ to bude vyzerať tak, že vy sa niekde 

dohodnete, nám to predložíte a nezávisle na tom, čo my budeme hovoriť, to schválite, tak to 

je fajn, len neviem, že či je to dobre a či je to v súlade s tým sľubom, ktorý ste skladali. 

Ďakujem. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne. Ja len pripomeniem, že vždy je možné 

rozšíriť počet vstupov v rámci rozpravy na viac ako dva procedurálnym návrhom v rámci 

každého prerokovaného bodu. Toto si vždy viete ako zastupiteľstvo upraviť. Pán poslanec 

Karaffa s procedurálnym návrhom, nech sa páči.  

 

p. Karaffa: Čiže procedurálny návrh znie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Západ podľa § 11 ods. 15 rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Západ, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva schvaľuje prerušenie 

rokovania miestneho zastupiteľstva v bode číslo 17 z dôvodu neprerokovania návrhu v 

komisiách a miestnej rade. Aj to, že tento procedurálny návrh musím predkladať písomne, aj 

to je absurdné na pomery v iných zastupiteľstvách. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Pán poslanec, je to procedurálny návrh, alebo nie je to 

procedurálny návrh? Rokovací poriadok ustanovuje, že prerušenie bodu je na základe návrhu 

uznesenia. Pán poslanec, prosím Vás, doštudujte si rokovací poriadok. Áno, pretože toto je 
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návrh. Ste prihlásený ako procedurálny návrh, predložte teda tento návrh uznesenia. Pán 

poslanec Jutka. 

 

p. Jutka: Ďakujem pekne za slovo, pán predsedajúci. Ospravedlňujem sa, že tiež nebudem 

diskutovať v súlade s obsahom tohto bodu rokovania, avšak nedá mi, keď pán poslanec 

Karaffa povedal b), nepovedal a). To ma trošku mrzí, lebo na ustanovujúcom zastupiteľstve 

som predkladal návrhy, že za predsedov komisií, že by som bol zvolený do jednej z komisií 

za predsedu, avšak nebol som schválený ani do jednej za predsedu komisie a potom následne 

na to má pán poslanec Karaffa, tak ako sám povedal, navrhol za člena komisie, na čo som 

povedal, že si to rozmyslím do najbližšieho riadneho rokovania miestneho zastupiteľstva. 

Takže toľko, všetko. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne, pán poslanec Karaffa. 

 

p. Karaffa: Ale pán kolega to, čo som povedal, v podstate nespochybňuje to, čo hovoríte vy a 

naopak. Ja som v podstate, nikto z nás nepredkladal iný návrh na predsedov. My sme chceli 

pôsobiť ako členovia v komisiách. Predsedom môže byť len jeden, to uznáme asi všetci, že 

nemôžu byť traja predsedovia jednej komisie, ani dvaja, ale členov tam môže byť viacej a táto 

možnosť bola upretá. Tu len o to ide, čo sa týka toho predsedníctva. No, tak áno, väčšina 

rozhodla, ale my sme iný návrh nepredkladali, takže toľko k tomu, čo ste hovorili, no a teraz 

predložím ešte raz ten návrh. Trošku zaujímavé, ale dobre: Miestne zastupiteľstvo mestskej 

časti Košice-Západ podľa § 11 ods. 15 rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva schvaľuje 

prerušenie rokovania miestneho zastupiteľstva o bode číslo 17 z dôvodu neprerokovania 

návrhu v komisiách a miestnej rade. Stačí číslo 17, alebo mám vypísať aj celý názov? 

 

P. Vrchota, starosta MČ: 17 stačí. Ďakujem veľmi pekne, s faktickou pán poslanec Jutka. 

 

P. Jutka: Áno, ďakujem veľmi pekne. Ja len to chcem povedať, že ja nespochybňujem, že 

demokratická väčšina rozhodla, pán poslanec, a nebol som schválený za predsedu žiadnej 

komisie, avšak nedá sa spochybňovať to, že vždy demokratická väčšina rozhodne 

zastupiteľstva o tom, ako, aký bude prijatý návrh na uznesenie. Ďakujem. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne, pán poslanec Sitkár. 

 

p. Sitkár: Ja už iba upriamim pozornosť na to, pán starosta, že pána Rovinského ste 

upozornil, že nie je v danej téme. Pán Jutka nebol v danej téme, jeho ste neupozornil, mali ste 

mu dať zobrať slovo a neviem, či ste neporušil potom vlastne to, že mal by ste ukončiť vec, 

rokovania mal by viesť niekto iný. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne pán, poslanec Jutka. 

 

p. Jutka: Ďakujem veľmi pekne. Asi ani pán poslanec Sitkár veľmi nie je prítomný, keď som 

povedal sám, že nebudem k obsahu vystupovať z tohto bodu. Bol som upozornený, ale ja som 

reagoval iba na to, že aj pán poslanec Karaffa vystúpil v tomto bode nie k danej téme a 

vlastne oslovil priamo mňa, čiže pán poslanec Sitkár, tiež si všimnite, že kto ako oslovuje, 

lebo pán poslanec Karaffa vystúpil v tomto bode a povedal, že na úvod chce zareagovať na to 

a na to.  
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p. Vrchota, starosta MČ: Každopádne aj pán poslanec Karaffa aj pán poslanec Jutka 

reagovali dvoma vetami, kde sa odchyľovali od prerokovanej veci, potom sa vrátili naspäť. 

Pán poslanec Rovinský. 

 

p. Rovinský: Ja by som dovolil si upriamiť pozornosť román Hlava 22.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Pán poslanec odoberiem vám slovo.  

 

p. Rovinský: Nie, nemôžeš mi odobrať slovo, lebo ja hovorím ku tomu. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ak sa, ak sa budete odchyľovať od témy a od prerokovaného 

bodu. 

 

p. Rovinský: Ako príklad ja môžem citovať Bibliu, môžem citovať, čo ja chcem. A ja idem 

ku tomu, že ty hovoríš, pán starosta, že pokiaľ budeme chcieť viacej vystúpení ako dve, tak, 

samozrejme, toto zastupiteľstvo to odhlasuje. To je presne Hlava 22, lebo vy prijímate to 

uznesenie preto, aby nemohli hovoriť ostatní. To je úplne jasné. A teraz navrhuješ, že, ale 

keby ste mali taký dojem, môžete hovoriť, tak sa prihláste, dajte hlasovať a určite vám 

dovolíme, aby ste. Ja nerozumiem, prečo by mala byť tu tá prekážka. Zákon nič nehovorí o 

tom, že zastupiteľstvo má, práve naopak, zastupiteľstvo môže určiť na jednotlivých 

rokovaniach, môže povedať, že dohodnime sa, o tomto bode každý bude mať dve. Ale nie 

naopak, že my zredukujeme všetko na 2 body, a keby ste chceli viacej, tak dajte hlasovať.  

p. Vrchota, starosta MČ: Pán poslanec Rovinský, štyri roky na meste vám to absolútne 

neprekážalo. Ďakujem pekne, pán poslanec Karaffa s faktickou. 

 

p. Karaffa: Ja by som len chcel skutočne podporiť to, čo kolega Rovinský hovoril. Do istej 

miery nám bolo obmedzené pracovať v orgánoch iniciatívnych, kontrolných pri miestnom 

zastupiteľstve, kde nemôžme diskutovať, lebo tam nemôžme pôsobiť ako členovia. A zároveň 

idete obmedziť aj diskusiu na zastupiteľstve, čiže nebudeme môcť ani tuná poriadne 

diskutovať. No, samozrejme, je to vaše rozhodnutie. To je to pomyselné Viac pre Terasu. Asi 

tak. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem veľmi pekne, ak sa nikto nehlási do rozpravy, uzatváram 

rozpravu a prosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhov uznesení. 

 

p. Kohut: Návrh na uznesenie predkladá poslanec Dominik Karafa: Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-Západ podľa § 11 ods. 15 rokovacieho poriadku Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Západ, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva  

schvaľuje prerušenie rokovania miestneho zastupiteľstva v bode číslo 17 z dôvodu 

neprerokovania návrhu v komisiách a miestnej rade.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie: Za: 5  Proti: 0 Zdržali sa: 7. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie nebolo prijaté. Poprosím návrhovú 

komisiu o ďalší návrh uznesenia. 
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p. Kohut: Pôvodný návrh na uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Západ 

na základe § 14 ods. 3 písm. b) zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

predpisov schvaľuje dodatok č. 2 rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstvo mestskej 

časti Košice-Západ, miestnej rady a komisií miestneho zastupiteľstva. 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Ďakujem pekne, nech sa páči, hlasujte.  

 

Hlasovanie: Za: 8  Proti: 4 Zdržalo sa: 0.  

 

p. Vrchota, starosta MČ: Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod 18. Záver 

 

p. Vrchota, starosta MČ: Vážené poslankyne a poslanci, ďakujem vám za konštruktívny 

priebeh rokovania a ukončujem ustanovujúce zasadnutie miestneho zastupiteľstva. Zároveň 

vás pozývam na otvorenie Vianočných trhov a slávnostné rozsvietenie vianočného stromčeka 

pred obchodným centrom. Ďakujem veľmi pekne. 

 

 

 

 

Overili: 

MUDr. Igor Jutka, MPH, v.r. dňa: 21.12.2022 

 

PhDr. Patrik Kohut, v.r.  dňa: 21.12.2022 

 

 

 

 

 

  

Mgr. Marcel Vrchota, v.r. 

starosta 

 

 

 

 

V Košiciach, dňa 19.12.2022  

 

Prednosta MÚ: Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo 

 

Zapisovateľka: PhDr. Adela Kovalčinová  

 

 


